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Z ZEBRANIA ZARZĄDU OSIEDLA ,,DZIEDZICE,,.

1. Zebranię odbyło się w dniu 14 vłrzęśnia2}2lr. (początek godz. 1900) w siedzibie Zarządu
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Osiedla ..Dziedzice;' ptzy ul. Strażackie.j 1.

2. W zebraniu ldział wzięli członkowie Zarządu: Marek Gruszka" Adam Hess. Teresa Stokłosińska

i Stanisław Pindel.

3. Podczas zebrania:

odczytano treść Protokołu nr 3lż02I z zebraniaZarządu rł, dniu 17 .08.2021 r. i dokonano jego

jednogłośnego przy,jęcia w drodze głosow-ania,

omów,iono krł,estie z,wlązanę z obecnl,m i planorł.anym prz,eznaczeniem terenu po byłych

stawach przy ul. Weneckie.j. odbytym i zaplanowanym spotkarrienr w tej sprawie w UM

z udziŃęm zainteresowanych stron,

c) omów-iono temat związany z zagrożeniem stwarzanym ptzez starą lipę rosnącą prz,v ul.

Kolistej,

zapoznano zebranychztteściąpisma skierowanego do Wydziału IZD UM w sprawie

oznakowaniawjazdów nałącztlik ulic Legionów i Piasta,

poinformowano członków Zarząduo piśmie Rejonowego Związku Spółek Wodnych

w sprawie wyboru delegatów, którego należy dokonaó podczas najbliższego OZM,

przekazarto informację orazmńeriały dotyczące Centralnej Ewidencji Emisyjności Budynków

celem zapoznaniaznimi mieszkńców; stosowne informacj e zamieszczono równiez w

gablotce osiedlowej,

poinformowano o problemach z odwodnieniem końcówki ul. Stalmacha i degradacji skarp

rowu kolejowego, do którego odprowadzane są wody opadowe,

omówiono kwestię zagospodarowania kwoty 8 000 zł zapisanej w budzecie osiedla, jako

,,Rezerwa" i w tej sprawie podjęto jednogłośnie poniższąuchwałę:



i)

j)

Uchwała Nr 1/2021

Kwotę 8 000 zł zapisaną rł, budżecie osiedla, jako ..Rezerwa" w-nioskuje się ptzeznaczyc na

dofinansow,anię działalności statutowej OSP .,Dzie dzice" .

omówiono pakiet spraw związanych z organtzacją ogólnego zebrania mieszkańców, wydano

członkom Zaruądu ogłoszenia, przedyskutow,ano propoz,vcje do budzetu na2022 r.,

Za|oznano zebranl,ch z treŚcią pisma Czeclrowickiego Teatru Muzycznego Movimento w

sprawie udzielenia rł.sparcia finansow-ego z budzetu 2022 t..

Na tym protokół zakończono.
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